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Project Description:
هذا المشروع عبارة عن مرشد صوتي للمكفوفين والسياح ، وهو فكرة مبتكرة في هذا المجال .
صمم خصيصا لارشاد السياح والمكفوفين بالمرافق السياحية والمباني الحكومية وذلك من خلال وصف المكان المتواجدين فيه وارشادهم الى المكان الذي يقصدونه
يتكون المشروع من سماعة أذن وصندوق يحمل باليد يحتوي على الأجزاء المسؤولة عن الاتصال بالشبكة اللاسلكية ويحتوي على دارة مرسل التراسونيك لتحديد الاتجاه ومكان وجود الشخص بدقة ودارة صوتية لوصف المكان  ( MP3 )  
ويجب ان تحتوي اجزاء المبنى على دارات مرسل اشارة لاسلكية ودارات مستقبل التراسونيك
Our project is a Wireless Voice Guide for Blinds and Tourists.
It was designed to help them in tourist places and governmental buildings by describing their places and guiding them to reach their target locations.

It consists of a headphone, a box contains a Wireless Receiver, Ultrasonic Transmitter circuits, and MP3 circuit responsible for describing and guiding purposes.
Each part of the buildings must contain a Wireless Sender and Ultrasonic Receiver circuits.
